
Rada Miejska w Serocku 
Radni - SESJA 

XI1 Sesja w dniu 28 sierpnia 2019 
Obrady rozpoczqto 28 sierpnia 2019 o godz. 13:00, a zakonczono o godz. 15:43 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wziqlo udzial 14 czlonk6w. 

Obecni: 

I .  Marek Bilinski 
2 . 7  
3. Stawomir Czenvinski 
4. Bokena Kalinowska 
5. Teresa Krzyczkowska 
6. Gabriela Ksirltyk 
7. J6zef Lutomirski 
8. Agnieszka Oktaba 
9. Slawomir Osiwah 
10. Jaroslaw Krzysztof Pielach 
1 I .  Aneta Rogucka 
12. Mariusz Rosinski 
13. Wlcdzimierz SkoSkiewicz 
14. Wieslaw Winnicki 
15. Krzysztof Zakolski 

1. Ohvarcie sesji. 

XI1 Sesje Rady Miejskiej ohvorzyl Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski, powitat wszystkich 
zgromadzonych. Shvierdzil, ie w sesji uczestniczy 14 radnych co stanowi kworum, przy kt6rym Rada 
mote podejmowab prawomocne decyzje. 

2. Pnedstawienie porqdku obrad. 

Przewodnicqcy przedstawiat poqdek obrad, ktory przyjqto jednoglognie. 

1. Ohvarcie sesji. 
2. Przedstawienie poqdku obrad. 
3. Przyjecie protokd6w z X oraz XI sesji Rady Miejskiej w Serocku. 
4. Informacja Przewodnicqcego Rady Miejskiej o dzialalnoici miqdzy sesjami. 
5. Informacja Burmistm Miasta i Gminy Serock o dzialalnoSci miedzy sesjami. 
6. lnterpelacje i zapytania radnych. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uczczenia 80. rocznicy wybuchu 11 wojny 

Swiatowej. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwaty w sprawie porozumienia miedzy gming Miasto i Gmina 

Serock a sp6lkg SPIDERMED Sp. z 0.0, dotycqcego realizacji inwestycji towarzysqcej 
inwestycji mieszkaniowej, projektowanej na terenie cqSci dzialki nr 2512 i 2812 z obqbu 03 
w Serocku. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwa4y w sprawie nadania drodze poloionej we wsi Jachranka nanvy 
ul. Kresowa. 



10. Rozpahzenie projektu uchwaly w sprawie nadania drodze pdotonej we wsi Karolino nazwy 
ul. Kameliowa. 

11. Rozpahzenie projektu uchwaly zmieniajqcego uchwatq w sprawie okreilenia regulaminu 
otwartego konkursu ofert oraz kryteri6w wyboru ofert na zapewnienie motliwoSci korzystania 
z wychowania przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach. 

12. Rozpahzenie projektu uchwaly w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodqcych 
w sklad mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy Serock. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoSC Burmistrza 
Miasta i Gminy Serock. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15. Sprawy r6tne. 
16. Zamkniqcie sesji. 

Glosowano w sprawie: 
Przedstawienie porqdku obrad. 

Wvniki elosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJC SIC: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: I 

Wvniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bilinski, Slawomir Czerwiliski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela K s i w k ,  
J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, 
Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Knysaof  Zakolski 
NIEOBECNl(1) 
Krzysztof Bonkowski 

3. Pnyjqcie protokol6w z X oraz XI sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

Protokdy z poprzednich posiedzeli przyjqto bez uwag. 

4. Informacja Pnewodnicu)cego Rady Miejskiej o dzialalnohci miedzy sesjami. 

Przewodnicqcy poinformowal o pismach, kt6re wp+ynqly na jego q c e  w okresie miqdzy sesjami, 
a tak2e przedstawil zestawienie posiedzeh Komisji Rady Miejskiej w Serocku. Przewodnicqcy 
poinformowal o wydarzeniach kulturalnych, edukacyjnych oraz historycznych w kt6rych uczestniczyl. 

5. Informacja Burmistna Miasta i Gminy Serock o dzialalnoSci miqdzy sesjami. 

Burmishz poinformowal o najwatniejszych wydarzeniach, spotkaniach jakie odbyl oraz podziekowal 
za wszystkie zaproszenia i pogratulowal organizacji spotkali w kt6rych uczestniczyk. 

lnformacja o dzialalnoici Urqdu oraz jednostek organizacyjnych w okresie miqdzy sesjami stanowi 
zalqcznik do p r o t o k h  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie zgloszono. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uczczenia 80. rocznicy wybuchu II wojny 
Awiatowej. 

Przewodnicqcy odczytal treiC projektu uchwaly oraz poinformowal, ?.e na posiedzeniu wsp6lnym 



Komisji projekt uchwaly zostal rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

G(osowano w sorawie: 
Rozpatnenie projektu uchwaly w sprawie uczczenia 80. rocmicy wybuchu 11 wojny Swiatowej. 

Wvniki elosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wvniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bilidski, Shwomir Czenvihski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ks iwk ,  
J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, 
Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Botikowski 

Ucbwala o r  115/XII/2019 

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie porozumienia m i e d y  gminr) Miasto i Gmina 
Serock a sp6ikq SPIDERMED Sp. z 0.0. dotycqcego realizacji inwestycji towanysqcej  
inwestycji mieszkaniowej, projektowanej na terenie czpkci dzialki o r  25/2 i 28n z obrebu 03 
w Serocku. 

Projekt uchwaly przedstawil Kierownik Referatu GP Jakub Szymadski. Inwestor SPIDERMED 
Sp. z 0.0. z siedzibq w Serocku, przy ul.  Pultuskiej 53D wystqpil z wnioskiem o ustalenie lokalizacji 
inwestycji mieszkaniowej budynku mieszkalnego wielorodzinnego na terenie dzialek nr 2412 i 2512 
obr. 03 w Semku JednoczeSnie inwestor zwr6cil siq z proibq o zawarcie porozumienia dotycqcego 
inwestycji towarzysqcej polegajqcej na wybudowaniu odcinka drogi gminnej (cqSC ul. Zacisze) 
zlokalizowanei na czeSci dziatki N 2812 z obrebu 03 w Serocku sasiaduiacei z dzialka nr 2512 z obrebu -. - 
03 w ~ e m k u . - ~ ~ o d n ' i e  z porozumieniem, z d;ialki nr 2512 pdot inej  w obqbie 03 w'serocku 
inwestor wydzieli czeSC na powiekszenie nien~chomoSci droaowei, na potrzeby zoraanizowania -~ . 
15 stanowisk postojokych ~g61n&ostepnych, niezwiWnych z inwestycjq mid~zkai iow~.  

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski poinfonnowal, t e  na posiedzeniu wsp6lnym Komisji projekt 
uchwaly zostal rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

W dvskusii wzieli udzial: 
- J6zef Lutomirski 
- Artur Borkowski 
- J6zef Lutomirski (Ad Vocem) 
- Jakub Szymaiski 

Glosowano w sorawie: 
Rozpahzenie projektu uchwaly w sprawie porozumienia miedzy gminq Miasto i Gmina Serock 
a sp6lkq SPIDERMED Sp. z 0.0. dotycqcego realizacji inwestycji towarzysqcej inwestycji 
mieszkaniowej, projektowanej na terenie czqSci dzialki nr 2512 i 28i2 z obrebu 03 w Serocku. 

Wvnild elosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE S F :  3, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: I 

Wvniki imienne: = (1 1) 
Marek Bilidski, Slawomir Czerwiliski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ks iw k ,  



J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiriski, 
Wiestaw Winnicki 
WSTRZYMUJG S1G (3) 
Slawomir Osiwala, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Krrysaof Zakolski 
NIEOBECNI ( I )  
Knysztof Bohkowski 

Uchwala n r  1 1 6 ~ 2 0 1 9  

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nadania drodze poloionej we wsi Jachranka nazwy 
ul. Kresowa. 

Projekt uchwaly przedstawil Kierownik Referatu GP Jakub Szymanski. WlaSciciele niemchomo~ci 
przylegtej do drogi zaproponowali, aby nadaC jej nazy ,  co uporqdkuje numeracje pomdkowq 
budynk6w. Droga pototona jest na terenie o rozwijajqcej siq zabudowie jednorodzimej, dlatego 
wczeiniejsze uregulowanie kwestii nazewnictwa pozwoli na unikniecie problem6w z numeracjq 
poqdkowq w przyszloSci. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski poinformowal, te na posiedzeniu wsp6lnym Komisji projekt 
uchwaty zostal rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

Glosowano w sorawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaty w sprawie nadania drodze pdotonej we wsi Jachranka nazwy 
ul. Kresowa. 

Wvniki elosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJG SIG: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: I 

Wvniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bilinski, Slawomir Czenvidski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela K s i e k ,  
J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, 
Mariusz Rosinski, Wtodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (I) 
Knysaof Bohkowski 

Uchwala n r  117/XIYZ019 

10. Rozpatmnie  projektu uchwaly w sprawie nadania drodze poloionej we wsi Karolino nazwy 
ul. Kameliowa. 

Projekt uchwaty przedstawil Kierownik Referatu GP Jakub Szymanski. Wnioskiem z dnia 
15.07.2019r. wsp6hlabciciele drogi wewnqtrznej pdotonej w miejscowoSci Karolino, omaczonej 
w ewidencji grunt6w jako dzialka nr 86/40, zwr6cili siq z proSbq o nadanie jej nazwy ul. Kameliowa. 
Nazwa ul. Kameliowa nie wystqpuje na terenie gminy Miasto i Gmina Serock. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski poinformowal, te na posiedzeniu wsp6lnym Komisji projekt 
uchwaty zostat rozpahzony i zaopiniowany pozytywnie. 

Glosowano w sorawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaty w sprawie nadania drodze pdotonej we wsi Karolino nazwy 



ul. Kameliowa. 

Wvniki elwowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wvniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bilihski. Stawomir Czerwinski. Botena Kalinowska. Teresa Knvczkowska Gabriela Ksia2vk. . - .  
~ 6 z e f  ~utomirski , Agnieszka ~ktaba,'slawomir Osiwala, ~ i r o s h w  G s z t o f  ~ ie l i ch ,  Aneta Rogucka, 
Mariusz Rosinski, Wtodzimierz SkoSkiewicz, Wiedaw Winnicki, Knysztof Zakolski 
NIEOBECNI (1) 
Knysztof Bonkowski 

Uchwala n r  118/XII/2019 

11. Rozpatnenie projektu uchwaiy zmieniajqcego uchwalq w sprawie okrdlenia regulaminu 
otwartego konkursu ofert oraz kryteribw wyboru oferl na zapewnienie moiliwoki korzystania z 
wychowania przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach. 

Projekt uchwaly przedstawila Lidia Filipek z Zespoh~ Obslugi Szkg  i Przedszkoli. Proponowany 
projekt uchwaly dostosowuje jej zapisy do wymog6w zawartych w ustawie o dziatalnoici potytku 
publicznego i o wolontariacie, jak r6wniei doprecyzowuje liczbq przyznawanych punkt6w p n y  ocenie 
merytolycmej oferty w odniesieniu do kryterium okreSlonego w 5 7 ust. 2 pkt. 4 zatqcmika do 
uchwaly Nr 80M2019 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 24 czerwca 2019 r. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski poinformowai, t e  na posiedzeniu wsp6lnym Komisji projekt 
uchwaly zostal rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

Glosowano w sorawie: 
Rozpahzenie projektu uchwaly zmieniajqcego uchwalq w sprawie okreilenia regulaminu ohvartego 
konkursu ofert oraz kryteri6w wyboru ofert na zapewnienie moiliwoici konystania z wychowania 
przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach. 

Wvniki elwowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIC: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wvniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bilihski, Slawomir Czenvihski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksi-k, 
J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jarostaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, 
Mariusz Rosifiski, Wiestaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
PRZECIW (1) 
Wtodzimierz SkoSkiewicz 
NCEOBECNI (1) 
Knysztof Borikowski 

Uchwala n r  1191XIV2019 



12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzqcych w sklad 
mieszkaniowego zasohu Miasta i Gminy Serock. 

Projekt uchwaty przedstawil Sekretarz Rafal Karpinski, wyjaSni1, i e  potrzeba przyjecia uchwaly 
wynika z nieobowiqzuj;lcych niektorych zapisow, kt6re znalazly siq w uchwale z 2003 roku. Sekretarz 
przedstawil autopoprawkq w 5 2 ust. 5,6 polegajqcq na wykreSleni11 slowa "do". 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski poinformowal, i e  na posiedzeniu wspolnym Komisji projekt 
uchwaly zostal rozpatrzony i zaopiniowany pozytywtiie. 

W dvskusii wzieli ndzial: 
- Slawomir Osiwala 
- Rafal Karpiliski 
- Slawomir Czerwinski 
- Rafal Karpinski 

Glosowano w serawie: 
Autopoprawka 5 2 ust. 5,6 wykreSliC "do". 

Wvniki elosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJC SIE;: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: I 

Wyniki imienne: 
ZA (14) -. - ,~ , 
Marek Bilinski, Slawomir Czerwinski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiaiyk, 
J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw kz;sztof ~ie lach,  Aneta ~ogucka ,  
Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz. Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI ( I )  
Krzysztof Bonkowski 

Glosowano w sorawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaty w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodqcych w sklad 
mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy Serock. 

Wvniki elosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJC SIC: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: I 

Wyniki imienne: 
ZA (1 4) 
Marek Bilinski, Slawomir Czerwinski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, 
Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Siawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, 
Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNl (1) 
Krzysztof Bonkowski 

Uchwala n r  120/Xn/2019 

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoib Burmistrza 
Miasta i Gminy Serock 

Projekt uchwaty odczytal Przewodniczqcy Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji Krzysaof Zakolski. 



Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski poinformowal, t e  na posiedzeniu wsp6lnym Komisji projekt 
uchwaly zostal rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

Glosowano w sorawie: 
Autopoprawka w uzasadnieniu- dodanie numeru skargi. 

Wvniki ~losowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ S1Q: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wvniki imienne: 
(14) 

Marek Bili~iski, Slawomir Czerwinski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela K s i w k ,  
J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jarostaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, 
Mariusz Rosihski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (I) 
Krzysztof Borikowski 

Glosowano w sorawie: 
Rozpahzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoSC Burmistrza Miasta 
i Gminy Serock. 

Wvniki elosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIF: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wvniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bilitiski. Slawomir Czerwinski. Botena Kalinowska. Teresa Knvczkowska. Gabriela KsiaAvk. . - .  
~ 6 z e f  ~utomirski , Agnieszka 0ktaba;~tawomir Osiwata, ~i ros law G s z t o f  ~ie lach,  Aneta Rogucka, 
Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Knvsztof Zakolski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Bofiowski 

Uchwala n r  121/XIl/2019 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnycb. 

Nie zgloswno. 

IS. Sprawy r6tne. 

W punkcie sprawy r 6 h e  radni oraz przedstawiciele jednostek pomocniczych zglosili bieqce 
problemy: 

Radny Wlodzimierz SkoSkiewicz poprosil o przyspieszenie prac nad montatem monitoringu na placu 
zabaw w Borowej G6rze. 

Radny Slawomir Czenviliski podziqkowal za oznakowanie Sciezek rowerowych, ponadto zglosit 
proSb naprawienia nawierzchni ul. Koszykowej, zapytal takke kiedy bqdzie sieC Swiatlowodowa 
w Jadwisinie, oraz czy gmina planuje dofinansowanie projekt6w zwiqzanych z fotowoltak+. 



Sobs Borowej G6ry Krzysztof Witkowski poprosil aby zaprosiC na sesjp przedstawicieli kda 
lowieckiego, chciatby pomszyC kwestie dzikiei zwierzyny, poprosit t ake  o ~odtaczenie dalszei czeSci - . . .  
Borowej 66ry do sie~i'4wiatiowodowej. 

Wiceprzewodnicqcy J6zef Lutomirski podziekowal radnej Teresie Krzyczkowskiej za 
zorganizowanie konkursu Ziele Roku 2019 oraz za podtrzymywanie wielowiekowej tradycji gminnej. 
Zwr6cil uwagq r6wniet na kwestip monitoringu na placu zabaw, aby podjqC skutecme dzialania do 
realizacji tego dzialania. 

Radna Teresa Krzyczkowska poprosita o informacje na temat wysypiska w JaskMowie. 

Sdtys Stanislawowa Anna Romanowska zapytata o rewitalizacjq placu zabaw w Stanistawowie, 
zglosila ponadto, ie na trasie Dqbe- Nasielsk w prywatnym lesie postawiono nielegalny pojemnik na 
odziek, Pani Sdtys zglosila r6wniek, te  nad Stanislawowem lata nad domami dron. 

Przewodnicqcy Rady Osiedla Zegrze Cezary Semeniuk pinformowat o uroczystoSciach loolecia 
oSrodka szkolenia kadr lqcznoSci Wojska Polskiego w Zegau, kt6ra odbpd? siq 12.09.2019r.oraz 
o przysiedze wojskowej w dniu 07.09.2019r. 

Przewodniczacv Radv Mariusz Rosinski oodziekowal za od~owiedzi na wnioski. kt6re zelaszal. 
ponadto zgtosiikwesiie mazania po Scianach, chodnikach i ;a Sciekkach nad wodq, orazprzy ~kntrum 
Kultury, Przewodnicqcy zwr6cil takke uwage na komunikacie seniorbw, wyidnit, 2.e umieszczanie 
infomicji w intemecik nie zostanie przec$am przez seniorxw, ~rzewodnic&c~ pprosil aby 
docieraC do nich tak2e w inny spos6b. Przewodnicqcy poddat pod rozwaienie aby do rejdw 
katamaranami dokladaly siq finansowo r6wniet grniny, do kt6rych one doptywajg ponadto 
Przewodnicqcy poprosil o rozwinipcie tematu z infonnacji miqdzysesyjnej dotycqcej uprqtniqcia 
dzialki w Zegrm. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski stwierdzil wyczerpanie porqdku obrad, podziekowal 
wszystkim za udziat i zamknql XI1 sesjq Rady Miejskiej w Serocku. 

Mariusz Rosiliski 


